
PROTOKÓŁ NR 32/2022 

Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

z dnia 28 września 2022 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata 

Gostkowska-Maczuga.  

O godz. 17.03 Przewodnicząca komisji, powitała członków komisji i zaproszonych gości. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. Uwag i zmian 

nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 25.07.2022 r./. 

4. Rozpatrzenie petycji mieszkańców osiedla Royal w sprawie planowanej budowy 

skateparku.  

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie posiedzenia.  

W wyniku głosowania porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 3 głosami ZA.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 25.07.2022 

r./. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że protokół został zamieszczony w systemie e-

sesja. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia komisji z dnia 25.07.2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie 3 głosami ZA. 

Ad. 4. Rozpatrzenie petycji mieszkańców osiedla Royal w sprawie planowanej 

budowy skateparku.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że petycja dotyczy 

planowanej budowy skateparku w Wieliszewie, na którą zostały zabezpieczone środki 

finansowe w budżecie gminy oraz pozyskano dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

w Warszawie. Mieszkańcy w petycji zwracają uwagę na uciążliwość inwestycji zważywszy 

na hałas jaki będzie powstawał w związku z użytkowaniem ramp. Zastępca Wójta 

poinformowała, również że w miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego teren 

ten jest przeznaczony pod usługi publiczne z przeznaczeniem na strefę sportową. 

Skatepark będzie miał powierzchnię 1 500 m2.  

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska dopowiedziała, że z inicjatywą budowy 

skateparku wyszły dzieci i młodzież zamieszkująca na pobliskim osiedlu. Wskazując, że 

taka inwestycja będzie cieszyła się dużym powodzeniem. Dlatego również grupa młodzieży 

brała czynny udział przy projektowaniu skateparku, wskazując jakie jego elementy są 

niezbędne do wybudowania.  

Radna Krystyna Wesołowska stwierdziła, że ta forma rekreacji jest dosyć głośna, są gminy 

które decydują się na zamknięcie skateparków ze względu na hałas, na który skarżą się 

mieszkańcy. Zaproponowała by rozważyć przeniesienie tej inwestycji do innej lokalizacji 



np. Parku Świętojańskiego, gdzie jest już strefa gimnastyczna. Ewentualnie rozważyć 

możliwość wytłumienia elementów skateparku.  

Przewodnicząca komisji poprosiła o informacje czemu nie została nadal podpisana umowa 

z wykonawcą.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że na ostatniej sesji Rady 

Gminy, zostały zwiększone środki na to zadanie. Wykonawca nie przedstawił wymaganej 

gwarancji wykonania w terminie, w którym oczekiwaliśmy. Na wykonanie inwestycji 

wykonawca od momentu podpisania umowy ma 105 dni. W tym momencie inwestycja 

zostanie zakończona w nowym roku budżetowym. Gmina nie może podpisać umowy, kiedy 

nie ma zabezpieczonych środków w nowym budżecie.  

Radny Rafał Donarski zauważył że jeżeli inwestycja będzie odsłoniona za pomocą ekranów 

akustycznych również może spotkać się ze sprzeciwem mieszkańców, natomiast 

oddzielenia za pomocą zieleni również nie spełni swojej roli. Poszczególne elementy 

skateparku wykonane są ze sklejki, co będzie generowało duży hałas. Radny poparł 

propozycję radnej Krystyny Wesołowskiej o przeniesieniu inwestycji do innej lokalizacji.  

Przewodnicząca komisji poprosiła o informacje odnośnie możliwości przeniesienia 

inwestycji do innej lokalizacji oraz z jakimi kosztami by się to wiązało, a także czy możliwe 

jest aneksowanie umowy o przyznanym dofinansowaniu. Zaproponowała by na kolejnym 

posiedzeniu Komisji podjąć decyzję o rozpatrzeniu petycji.  

Radni zaproponowali by rozważyć przeniesienie inwestycji na teren przy hali sportowej przy 

ul. Modlińskiej.  

Ad. 5. Sprawy różne.  

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska poinformowała, że wpłynęły dwie 

petycje podpisane przez dzieci i młodzież, które wyrażają poparcie dla budowy skateparku. 

Petycje wpłynęły do Urzędu Gminy w dniu 26 września, do Biura Rady trafiły przed 

planowanym posiedzeniem.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że petycje zostaną rozpatrzone na kolejnym 

posiedzeniu komisji. 

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 17.47 Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za udział i zakończyła 

posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:      

Anna Ziółkowska     Przewodnicząca Komisji 

               Skarg, Wniosków i Petycji  

             Renata Gostkowska-Maczuga 


